
 

 

Zápis 

z 2. zasedání Zastupitelstva Městyse Rokytnice nad Rokytnou, 

konaného dne 17. prosince 2010, od 18:00 hodin. 

 

 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

 

Zasedání Zastupitelstva Městyse Rokytnice nad Rokytnou (dále téţ jako 

„zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18:00 hodin  starostou obce  Josefem Herbrychem 

(„dále jako „předsedající“).  

 

Předsedající schůze konstatoval, ţe zasedání bylo řádně svoláno  v souladu se 

zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 9.12.2010 do 17.12.2010.  Současně byla 

zveřejněna na „elektronické úřední desce“.  

 

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 

1) konstatoval, ţe přítomno je   11 členů zastupitelstva (z celkového počtu  15 všech 

členů zastupitelstva), takţe zastupitelstvo     je   usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona 

o obcích). 

 

  

Určení ověřovatelů a zapisovatele 

 

Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu  Petra Nováčka a Radka Šulce a 

zapisovatelem Bc. Ivoše Dlouhého  K návrhu nebyly vzneseny ţádné protinávrhy. 

Před hlasováním dal předsedající moţnost vyjádřit se přítomným občanům. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Rokytnice nad Rokytnou určuje ověřovateli zápisu  Petra 

Nováčka a Radka Šulce a zapisovatelem   Bc. Ivoše Dlouhého 

 

Výsledek hlasování:   Pro  11   Proti  0   Zdrţeli se  0 

 

Usnesení č.  1   bylo    schváleno. 

 

 

Schválení programu: 

 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou  

členům zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. K návrhu 

programu  nebyly vzneseny návrhy na doplnění. Před hlasováním dal předsedající 

moţnost vyjádřit se přítomným občanům. 

 

Předsedající dal hlasovat o návrhu programu.  

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo Městyse Rokytnice nad Rokytnou schvaluje následující program  

zasedání: 



 
 1. Zahájení  

2. Zpráva o činnosti rady  

3. Provedení volby předsedy kontrolního výboru a členů výborů  

4. Projednání podmínek výzvy pro pronájem rybníka na koupališti  

5. Projednání ţádostí o podporu veřejně prospěšných projektů  

6. Projednání ţádosti Farnosti Rokytnice o poskytnutí finanční spoluúčasti na opravě kostela z 

rozpočtu městyse na rok 2011  

7. Schválení zrušení fondových bankovních účtů  

8. Projednání rozpočtového provizoria na rok 2011  

9. Projednání rozpočtových opatření  

10. Stanovení inventarizačních komisí  

11. Různé , projednání plánu  zimní údrţby komunikací, dodatku ke smlouvě o provádění prací 

zimní údrţby, projednání záměru směny pozemku, ţádost MŠ Markvartice o poskytnutí 

finančního daru. 

 

 

Výsledek hlasování:   Pro 11       Proti 0          Zdrţeli se 0 

Usnesení č. 2    bylo   schváleno. 

 

 

 2. Zpráva o činnosti rady 
 

Předsedající  seznámil přítomné s činností rady za uplynulé období. Před hlasováním 

byla dána moţnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.  

Ţádné stanovisko vzneseno nebylo. 

  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Rokytnice nad Rokytnou  bere na vědomí zprávu o činnosti 

rady 

Výsledek hlasování:   Pro  11  Proti  0   Zdrţeli se  0 

Usnesení č.  3   bylo   schváleno. 

 

 

 3. Provedení volby předsedy kontrolního výboru a členů výboru  
 

 Dle zákona o obcích je povinností zvolit dva výbory – finanční a kontrolní. Výbory jsou 

iniciativními orgány obce. Při prvním zasedání byl zvolen pouze předseda finančního výboru 

– Mgr. Aleš Chaloupka. Dle usnesení ustavujícího zastupitelstva se oba výbory volí jako 

tříčlenné. Členy finančního ani kontrolního výboru nemohou být starosta a místostarostka. 

Předsedající navrhl veřejnou formu hlasování o kandidátech a vyzval k hlasování o tomto 

návrhu. 

Návrh usnesení: 

Volba  předsedy kontrolního výboru a členů výborů bude provedena veřejnou formou. 

 

Výsledek hlasování: 

Pro:  11  Proti: 0          Zdržel se: 0 

Usnesení č. 4    bylo      schváleno 



 

Předsedající poţádal  o návrhy na obsazení funkce předsedy kontrolního výboru.  

Na předsedu kontrolního výboru byli navrţeni tito kandidáti: Martin Špaček 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Rokytnice nad Rokytnou  volí předsedou kontrolního výboru  

Pana Martina Špačka 

Výsledek hlasování:   Pro  10  Proti 0     Zdrţeli se 1 

Usnesení č.  5    bylo    schváleno. 

 

Dále předsedající poţádal  o návrhy na obsazení funkce  2 členů kontrolního výboru a 2 členů 

finančního výboru 

Za členy finančního  výboru byli navrţeni tito kandidáti: 

Petr Nováček, Marie Sochnová 

Za členy kontrolního výboru byli navrţeni tito kandidáti: 

Vítězslav Štork, Petr Dokulil 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Rokytnice nad Rokytnou  volí za členy finančního výboru pana Petra 

Nováčka a paní Marii Sochnovou 

a za členy kontrolního výboru pana Vítězslava Štorka a Petra Dokulila. 

  

 Výsledek hlasování:   Pro  11  Proti  0 Zdrţeli se 0 

Usnesení č.  6    bylo    schváleno. 

 

4. Projednání podmínek výzvy pro pronájem rybníka na koupališti  

Předsedající seznámil přítomné s návrhem zveřejnění záměru pronájmu rybníka nad 

koupalištěm dle předloţeného návrhu, který je přílohou č. 2 tohoto zápisu. 

Před hlasováním vyzval k přednesení stanovisek:  

Byla uplatněna tato stanoviska: 

p. Novák, p.Dlouhý – nestanovit výši ceny nájemného jako rozhodující kritérium, doplnit bod 

c) koncepce provozu rybníka. 

Tyto připomínky byly zapracovány do návrhu záměru, který tvoří přílohu tohoto zápisu 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Rokytnice nad Rokytnou souhlasí se záměrem pronájmu 

rybníka nad koupalištěm dle přiložené přílohy.  

  

Výsledek hlasování:   Pro 11   Proti 0  Zdrţeli se 0 

Usnesení č.  7    bylo   schváleno. 

 

 

 5. Projednání ţádostí o podporu veřejně prospěšných projektů  

 

 

Předsedající  seznámil přítomné s návrhem rady pro udělení finančních příspěvků na 

veřejně prospěšné projekty dle předloţené tabulky, která je přílohou č. 3 tohoto zápisu. 

Předsedající vyzval členy zastupitelstva k přednesení podnětů a připomínek. Námitky 

nebyly vzneseny. 

  

 



Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Rokytnice nad Rokytnou  výši poskytnutých příspěvků na 

veřejně prospěšné projekty dle tabulky, která je nedílnou přílohou usnesení. 

 

Výsledek hlasování:   Pro 11 Proti 0  Zdrţeli se 0 

Usnesení č. 8    bylo  schváleno. 

 

  

Projednání ţádosti Farnosti Rokytnice o poskytnutí finanční spoluúčasti na opravě 

kostela z rozpočtu městyse na rok 2011  

 

Předsedající  seznámil přítomné s ţádostí Farnosti Rokytnice nad Rokytnou o 

poskytnuti příspěvku ve výši 160 tis. Kč ,na spolufinancování dotačních titulů, 

z rozpočtu městyse na rok 2011. 

Před hlasováním byla dána moţnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko, ţádné nebylo uplatněno. 

  
 

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo městyse schvaluje poskytnutí příspěvku ve výši 160 000,- Kč 

z rozpočtu městyse pro rok 2011 pro spolufinancování dotačního titulu na opravu 

kostela . 

 

Výsledek hlasování:   Pro 11   Proti  0      Zdrţeli se 0 

Usnesení č.9     bylo  schváleno. 

 

  

 7. Schválení zrušení fondových bankovních účtů  

 

Předsedající seznámil přítomné s potřebou zrušení dvou fondových účtů vedených u 

České spořitelny, a.s. . Jedná se o účty na pořízení poţárního vozidla a druhý, účet na 

veřejnou sbírku pro přestavbu poţárního vozidla. 

  

Před hlasováním byla dána moţnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko. Ţádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo městyse schvaluje zrušení účtu pro pořízení požárního vozidla a 

sbírkového účtu pro přestavbu požárního vozidla. 

 

Výsledek hlasování:   Pro 11     Proti 0          Zdrţeli se 0 

Usnesení č. 10   bylo   schváleno. 

 

 8. Projednání rozpočtového provizoria na rok 2011  

 

Předsedající  seznámil přítomné s principem rozpočtového provizoria a jeho 

schvalování na rok 2011. 

Před hlasováním byla dána moţnost zastupitelům i přítomným občanům  sdělit své 

stanovisko. Ţádné stanovisko sděleno nebylo. 



 

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo městyse schvaluje rozpočtové provizorium na rok 2011. Měsíční 

výdaje městyse po dobu tohoto provizoria nepřesáhnou 1/12 skutečných výdajů 

městyse v roce 2010. 

 

Výsledek hlasování:   Pro 11   Proti 0       Zdrţeli se 0 

Usnesení č. 11  bylo    schváleno. 

 

  

 9. Projednání rozpočtových opatření  

Předsedající  seznámil přítomné s rozpočtovými opatřeními č. 519-522. Před 

hlasováním byla dána moţnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko.   

  

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo městyse schvaluje rozpočtová opatření č. 519,520,521 a 522 

 

Výsledek hlasování:   Pro  11  Proti 0           Zdrţeli se  0 

Usnesení č. 12    bylo    schváleno. 

  

 

 

 10. Projednání sloţení inventarizačních komisí 

 

 

Předsedající seznámil členy zastupitelstva s návrhem sloţení inventarizační komise. 

Před hlasováním byla dána moţnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko, ţádná uplatněna nebyla.  

  

Návrh hlavní komise: Ing. Věra Václavková, Martin Špaček, Radek Šulc 

Komise pro vnitřní správu: Antonín Novák, Jaroslav Blaţek, Libuše Sochnová, Josef 

Herbrych 

Hasiči: Petr Nováček, Bc. Ivoš Dlouhý, Vítězslav Štork 

Škola a MŠ: Mgr. Aleš Chaloupka, Mgr. Vladimír Halámek, Marie Sochnová 

 

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo městyse schvaluje složení inventarizační komise ve   složení: 

Hlavní komise: Ing. Věra Václavková, Martin Špaček, Radek Šulc 

Komise pro vnitřní správu: Antonín Novák, Jaroslav Blažek, Libuše Sochnová, Josef 

Herbrych 

Hasiči: Petr Nováček, Bc. Ivoš Dlouhý, Vítězslav Štork 

Škola a MŠ: Mgr. Aleš Chaloupka, Mgr. Vladimír Halámek, Marie Sochnová 

 

Výsledek hlasování:   Pro  11       Proti 0           Zdrţeli se 0 

Usnesení č. 13    bylo   schváleno. 

 

 

 

 



 11. Různé 

 - Plán zimní údrţby komunikací 

Předsedající  seznámil přítomné s návrhem Plánu zimní údrţby komunikací. (Příloha 

č.4) 

Před hlasováním byla dána moţnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko. 

  

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo městyse schvaluje Plán zimní údržby komunikací 

 

Výsledek hlasování:   Pro  11   Proti  0         Zdrţeli se 0 

Usnesení č. 14   bylo  schváleno. 

 

- Ţádost o dodatek ke smlouvě o provádění prací zimní údrţby 

Předsedající seznámil přítomné s ţádostí o dodatek ke smlouvě o provádění prací zimní 

údrţby, spočívající v navýšení hodinové sazby práce zimní údrţby traktorem.Pan Kostelník 

navrhuje zvýšení hodinové ceny pro prohrnování a posyp na 650,- Kč – DPH + naloţení 1 

rozmetadla posypem 250,- Kč + DPH. 

Během rozpravy bylo dohodnuto, ţe pro projednání na příštím jednání zastupitelstva je nutno 

provést důkladnější rozbor nákladů zimní údrţby. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Rokytnice nad Rokytnou  odkládá  navýšení ceny služeb 

zimní údržby  na příští jednání zastupitelstva. 

Výsledek hlasování:   Pro 11       Proti 0           Zdrţeli se 0 

Usnesení č. 15   bylo   schváleno. 

 

-  Ţádost o směnu pozemku – směna 3 m2 pozemku122/3 za 3 m2 pozemku p.č. 122/5 

v k.ú. Rokytnice nad Rokytnou  Viz příloha 5 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse schvaluje záměr směny části pozemku p.č. 

122/3 za stejnou část pozemku p.č. 12205 v k.ú. Rokytnice nad Rokytnou. 

Výsledek hlasování:   Pro 11          Proti 0                   Zdrţeli se 0 

Usnesení č. 16   bylo  schváleno. 

 

- Ţádost o směnu pozemku – směna 4 m2 pozemku122/3 za 3 m2 pozemku p.č. 122/4 

v k.ú. Rokytnice nad Rokytnou    

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse schvaluje záměr směny části pozemku p.č. 

122/3 za stejnou část pozemku p.č. 122/4 v k.ú. Rokytnice nad Rokytnou. 

Výsledek hlasování:   Pro 11     Proti 0             Zdrţeli se 0 

Usnesení č. 17   bylo  schváleno. 

 

- Ţádost MŠ o finanční příspěvek 

Předsedající seznámil přítomné s ţádostí MŠ Markvartice o finanční příspěvek za rokytnické 

děti zde umístěné a navrhl poskytnutí příspěvku v celkové výši 4 000,- Kč. Před hlasováním 

byla dána moţnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko, ţádná vznesena 

nebyla. 

 Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse schvaluje  poskytnutí finančního daru pro 

MŠ Markvartice ve výši 4000, -Kč 

Výsledek hlasování:   Pro 11       Proti 0               Zdrţeli se 0 

Usnesení č. 18   bylo  schváleno. 



 

- Informace ke změnám nařízení vlády č. 37/2003 Sb. O odměnách za výkon funkce 

členů zastupitelstva 

Dle této novely došlo pouze ke sníţení odměny u starosty, ostatních funkcí, 

odměňovaných dle usnesení z ustavujícího zasedání se tato změna nedotýká 

(maximální výše odměn jsou pod maximálním limitem stanoveným tímto nařízením. 

  

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse bere na vědomí informaci ke změnám 

nařízení vlády č. 37/2003. 

Výsledek hlasování:   Pro 11       Proti 0                  Zdrţeli se 0 

Usnesení č. 19   bylo  schváleno. 

 

- Rozšíření dětského hřiště  

na základě očekávané výzvy pro podání ţádostí o dotace z programu MMR má rada 

návrh zařadit do rozpočtu příštího roku rozšíření dětského hřiště za sokolovnou 

(zejména o prvky pro starší děti) do prostoru mezi stávajícím hřištěm a garáţemi u 

bytovky. Dotace můţe dosáhnout aţ výše 300 tis. Kč při 10% podílu obce. Podmínky 

zatím nejsou ještě známy, v této fázi jde o zpracování a podání ţádosti. 

  

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse schvaluje záměr podání žádosti o dotaci pro 

rozšíření dětského hřiště, lokalizace bude upřesněna   

Výsledek hlasování:   Pro 11      Proti 0              Zdrţeli se 0 

Usnesení č. 20   bylo  schváleno. 

 

 

- Akce konce roku 

Starosta seznámil přítomné s termínem Vánočního dostaveníčka – 15.12.2010 cca od 

18:30, sraz pro zastupitele v 17:00. Předsilvestrovský výstup na Mařenku se koná 

29.prosince se srazem ve 12:00 na vrcholu Mařenky. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse bere na vědomí informaci  k akcím konce 

roku 

Výsledek hlasování:   Pro 11       Proti 0                  Zdrţeli se 0 

Usnesení č. 21   bylo  schváleno. 

 

- Vyhlášení veřejné finanční sbírky 

Na základě informací o postiţení rodiny našeho někdejšího spoluobčana, Víta 

Chaloupky v obci Lipová na Šluknovsku ničivým poţárem, při kterém tato rodina 

přišla o veškerý majetek, bylo navrţeno zřízení veřejné finanční sbírky na zmírnění 

následků tohoto  poţáru ve prospěch této rodiny. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse  schvaluje vypsání finanční sbírky ve 

prospěch rodiny Víta Chaloupky . 

Výsledek hlasování:   Pro 11      Proti 0              Zdrţeli se 0 

Usnesení č. 22   bylo  schváleno. 

 

 

 

 



Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina 

2) Zveřejnění záměru pronájmu rybníka nad koupalištěm 

3) Tabulka podpory veřejně prospěšných projektů 

4) Plán údrţby zimních komunikací 

5) Zveřejnění konání schůze 

 

Zápis byl vyhotoven dne: 17.12.2010 

 

Zapisovatel:  Bc.Ivoš Dlouhý 

 

Ověřovatelé:             .............................................. dne ........................................... 

 

          .............................................. dne ........................................... 

 

Starosta:                    .............................................. dne     

 

  


